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سرویس سیاسی - نماینــده مردم رشت در 
مجلس خطاب به رئیــس جمهور و وزیر جهاد 
کشاورزی گفت: برنجکاران شمال کشور به ویژه 
اســتان گیلان را با وارد کــردن برنج بیش از نیاز 
مردم نابود کردید، لازم است نسبت به خرید برنج 
کشاورزان با وضعیت اقتصادی کشور و مشکلات 

معیشتی مردم به صورت فوری اقدام شود.
محمدرضــا احمدی در نشســت صحن 
علنی مجلس شــورای اسلامی در تذکر شفاهی 
خود گفت: ضمن محکومیت جنایات وحشیانه 
مــزدوران رژیــم غاصب اســرائیل و آمریکای 
جنایتکار در به شهادت رساندن زائرین مزار سردار 
دلها حاج قاسم سلیمانی و تسلیت به خانواده های 
شــهدا و آرزوی شــفای عاجل برای مجروحین 
این حادثه از دولت و دســتگاه امنیتی و اطلاعاتی 
درخواســت می کنم تا نسبت به ساماندهی اتباع 
خارجــی اقدام فوری انجام و اجازه ندهند چنین 

حوادثی در کشور اتفاق بیفتد.
نماینده مردم رشــت در مجلس خطاب به 
رئیس جمهور و وزیر جهاد کشاورزی ادامه داد: 
دغدغه و نگرانی کشاورزان شمال کشور به ویژه 
اســتان گیلان را چه کســی باید پاسخگو باشد، 
چرا مشکلات کشــاورزان شمال کشور به ویژه 

برنجکاران را پیگیری نمی کنید، برنجکاران شمال 
کشــور به ویژه استان گیلان را با وارد کردن برنج 
بیش از نیاز مردم نابود کردید، لازم است نسبت به 
خرید برنج کشاورزان با وضعیت اقتصادی کشور 
و مشکلات معیشتی مردم به صورت فوری اقدام 

شود.
وی افزود: تعیین تکلیف نیروهای شــرکتی 
و قطع دســتان واســطه ها مورد انتظار از دولت 
خدمتگزار است، معیشت و اقتصاد مردم و کاهش 
گرانی سرسام آور و نگران کننده، قیمت بالای مرغ 
و گوشــت قرمز و گرانی کالای اساســی باید در 

اولویت دولت قرار گیرد.
احمدی عنوان کرد: معلمــان غیرانتفاعی، 
نهضتی ها، پیش دبســتانی ها، حق التدریسی ها، 
پــاداش پایان خدمت بازنشســتگان، دســتمزد 
حق التدرســی ها و خرید خدمات، رتبه بندی و 
پرداخــت معوقات فرهنگیان ضــرورت دارد تا 
زودتر انجام شــود، آموزش و پرورش را دریابید، 
مشــکلات ســخت افزاری و نرم افــزاری رو به 

افزایش است.
ایــن نماینده مردم در مجلس یازدهم ضمن 
تأکید بر اینکــه از انتصابات هدفمند جلوگیری 
شــود، خطاب بــه رئیس جمهــور گفت: لازم 

است نســبت به ایثارگران، جانبازان، آزادگان و 
خانواده های معظم شهدا توجه بیشتری صورت 

گیرد.
وی افزود: کاهش بارندگی طی ســال های 
اخیر باعث نگرانی کشاورزان و برنجکاران شده 
اســت. بانک ها نسبت به پرداخت تسهیلات کم 
بهره ، تســریع و به فکر اشــتغال جوانان باشند، 
مدیران اســتانی و شهرستانی در ارائه خدمات به 
مردم با سرعت، دقت و احترام بیشتر اقدام و توجه 

ویژه ای داشته باشند.

احمدی،  نماینده  مجلس شورای اسلامی:

از انتصابات هدفمند جلوگیری شود

مقصودی،  نماینده  مجلس شورای اسلامی:

برخی تمام سعی خود را در ایجاد ناامیدی بر قاطبه مردم بنا نهاده اند

ســرویس سیاســی - معاون 
اجرایــی رئیس جمهــور گفت: یکی 
از کارهایی که دولت برای گســترش 
شرکت در انتخابات و افزایش رقابت 
در دســتور کار قرار داده اســت فعال 
کــردن احزاب و اســتفاده حداکثری 

برای افزایش مشارکت است.
محسن منصوری، درباره جلسه 
اخیر رئیس جمهور با دبیران کل احزاب 
کشور و اثرات چنین نشست هایی در 
افزایش مشارکت در  انتخابات گفت: 
آقای رئیس جمهور در همه سفرهای استانی خود، در بازدیدها و برنامه ها جلساتی 
را با همه فعالان حوزه های اجتماعی، سیاسی، اقتصادی و اجتماعی دارند. معاون 
اجرایی رئیس جمهور تاکید کرد: ما معتقدیم این دولت آغوشــش برای شنیدن 
نظرات مختلف باز اســت. پذیرای حرف منتقدین است و به لطف خدا موضع 
رئیس جمهور و هیات دولت در مواجهه با همه نخبگان، چه احزاب و گروه های 
سیاســی و چه فعالان اجتماعی این اســت که دولت کاملا با سعه صدر برخورد 
می کند و پذیرای دیدگاه ها و نظرات اســت. وی یادآور شد: بعضی از جلسات 
اطلاع رسانی می شــود، مانند جلسه ای که چند روز گذشته آقای رئیس جمهور 
خدمت عزیزان بودند،  بعضی از جلسات هم رسانه ای نمی شود. گاهی جلسات 
محدودتر و گاهی وسیع ترو با تعداد بیشتری برگزار می شود. منصوری بیان کرد: 
نشســت و برخاست با چهره های مختلف سیاسی و شنیدن دیدگاه ها و نظرات 
عزیزان در دستور کار دولت است و در اداره کشور و تدبیر امور این دیدگاه ها و 
نظرات اعمال و استفاده می شود. این برنامه ها ان شاالله ادامه پیدا می کند و این جزو 
برنامه های مستمر آقای رئیس جمهور است. وی تاکید کرد: یکی از کارهایی که 
دولت برای گسترش شرکت در انتخابات و افزایش رقابت در دستور کار قرار داده 
است فعال کردن احزاب و استفاده حداکثری آن ها برای افزایش مشارکت است.

سرویس سیاسی - یک نماینده 
مجلس گفت: حدود بیش از ۲ ســال 
اســت که مجلس به تحقیق و تفحص 
از تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی با بیش 
از دو سوم نمایندگان رأی داده است که 
متاسفانه بانک مرکزی اجازه نمی دهد 

این تحقیق و تفحص اجرایی شود
جبار کوچکی نژاد ســاداتی در 
نشست علنی مجلس شورای اسلامی 
در تذکری به ماده ۲۱۴ و ۲۱۵ نســبت 
به تحقیق و تفحــص عقد ارز ۴۲۰۰ 
تومانی، گفت: حدود بیش از ۲ ســال اســت که مجلس به تحقیق و تفحص از 
تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی با بیش از دو ســوم نمایندگان رأی داده اســت که 
متاســفانه بانک مرکزی اجازه نمی دهد این تحقیق و تفحص اجرایی شــود و 

همچنین با حضرتعالی مکاتباتی داشته شما دستور دادید.
وی ادامه داد:متاسفانه با تغییر مدیریت بانک مرکزی همچنان بانک مرکزی 
ممانعت از اجرای این طرح دارد، ماده ۲۱۵ می گوید هر دســتگاهی که ممانعت 
کند حق دارد کمیســیون از طریق قوه قضائیه و دستگاه های نظارتی به آن ورود 
کنــد، موضوع ارز ۴۲۰۰ تومانی از موضوعاتی اســت که همه را نگران کرده و 
مشــکلاتی را به دنبال داشــته، بیش از ده ها میلیارد دلار از منابع دولت که باید 
در ســر سفره های مردم خود را نشان می داد متاسفانه در جیب یک سری رانت 
خوار رفته، انتظار می رود در چند ماه باقیمانده دستور دهید آقایان همکاری کند 
و  تحقیق و تفحص انجام پذیرد. قالیباف در پاسخ به نماینده مردم رشت عنوان 
کرد: چشم حتما قانون که قانون است و مصوب است جناب آقای فرزین رئیس 

بانک مرکزی همکاری لازم را داشته و آن را به سرانجام می رساند.

سرویس سیاســی - نماینــده 
مــردم طوالــش در مجلــس گفت: 
علیرغم تذکرات داده شده در شرایط 
بحرانی قرار داریم، در بحث اینترنت 
و پهنه های اینترنتی نباید فشــار را به 
مردم تحمیل کنیم.حسن محمدیاری 
مجلس شورای اســلامی در تذکری 
نســبت به افزایش قیمت تعرفه های 
اینترنت، گفت: علیرغم تذکرات داده 
شده در شرایط بحرانی قرار داریم، در 
بحث اینترنت و پهنه های اینترنتی نباید 
فشار را به مردم تحمیل کنیم. زیبنده نیست امروز ما مکلف هستیم مردم را تشویق 
کنیم و امید را در جامعه رواج دهیم اما بدون نظارت و به دور از چشم نهادهای 
نظارتــی برخی از اپراتورها سواســتفاده می کننــد و هزینه مضاعفی را به مردم 
تحمیل می کنند.نماینده مردم طوالش و رضوانشــهر و ماســال در مجلس ادامه 
داد: این مسئله به دور از انصاف است، تذکرات لازم از طرف مردم و نمایندگان 
مردم که عصاره ملت هســتند می دهیم و متذکر می شــویم این مسئله عادلانه و 

منصفانه نیست.

ســرویس سیاسی - نماینده مردم درود و ازنا در مجلس شورای اسلامی 
خواســتار رســیدگی خارج از نوبت به لایحه افزایش تعطیلات آخر هفته به دو 
روز، در صحن مجلس شد. حسین گودرزی در تذکری شفاهی در جریان جلسه 
علنی مجلس خطاب به رئیس ســازمان امور عشایر، اظهار کرد: سهم عشایر از 
صدها هزار میلیارد تومان یارانه مستقیم در کشور فقط چند کیلو آرد در ماه است 
که همکارانتان با ترفندهای مختلف موفق به حذف بخش عمده ای از آن از این 
قشــر ضعیف و محروم و تولیدکننده در شهرستان های درود و ازنا شده اند. رفع 
این محدودیت با فوریت مورد انتظار است. نماینده مردم درود و ازنا در مجلس 
شورای اســلامی در تذکری خطاب به رئیس جمهور، تصریح کرد: مردم تورم 
بالای ۴۰ درصد و گرانی روزافزون اقلام خوراکی و معیشــتی به ویژه گوشــت 
کیلویی 6۰۰ هزار تومان را تحمل نخواهند کرد. تا دیر نشده و توفیقات روزافزون 
دولت در سایه این مشکلات به فراموشی سپرده نشده است، اقدامی انجام دهید. 
وی در ادامه تاکید کرد:  انتظار می رود بررسی لایحه افزایش تعطیلات آخر 
هفته به دو روز با توجه به امضای ۱۱۰ نفر از نمایندگان برای بررســی خارج از 

نوبت در دستور کار مجلس قرار گیرد.

منصوری معاون اجرایی رئیس جمهور :

فعال کردن احزاب برای افزایش 
مشارکت در دستور کار دولت است

کوچکی نژاد در تذکر شفاهی:

بانک مرکزی اجازه تحقیق و تفحص از 
تخصیص ارز ۴۲۰۰ تومانی را نمی دهد

محمدیاری در تذکری:

نهادهای نظارتی بر افزایش قیمت 
تعرفه های اینترنت نظارت کافی داشته باشند

 نماینده  مجلس شورای اسلامی:

لایحه افزایش تعطیلات آخر هفته در دستور 
کار مجلس قرار گیرد

ســرویس سیاســی - علی لاریجانی تصور می کند بــرای حفظ پایگاه 
سیاسی اش نباید از خیر انتخابات مجلس بگذرد.

بسیاری از فعالان سیاسی چین تحلیل می کنند که علی لاریجانی قصد دارد 
در انتخابات مجلس اثرگذار باشد تا از یک سو بتواند پایگاه قدرت سیاسی خود 
را حفظ کند و از سوی دیگر با تشکیل مجلسی نسبتا همسو، برای خود مصونیتی 
نسبی در برابر نقدها ایجاد کند تا احیانا در آینده برای اهداف پسینِ سیاسی اش 
مشکلی ایجاد نشود. لاریجانی می داند که دوری  بیش از این از قدرت، او را به 
حاشــیه می راند و با چنین نگاهی نمی تواند به راحتی از خیر انتخابات مجلس 

بگذرد؛ اما چگونه؟
لاریجانی روحیه محافظه کاری در عرصه سیاســت دارد و نمی خواهد به 
عرصه ای وارد شــود که از پیش بازنده باشد؛ بنابراین استراتژی انتخاباتی علی 

لاریجانی قدری پیچیده تر از آن است که بتوان به همه آن دست یافت.
لاریجانی در مقطع کنونی تصور می کند می تواند از چند جبهه بر انتخابات 
تأثیرگذار باشــد؛ او پایگاه خوبی در میان اصلاح طلبان میانه رو و طیف نزدیک 
به روحانی موســوم به اعتدالی ها دارد اما سرمایه گذاری بر آنها برایش می تواند 
هزینه هایی داشته باشد زیرا اصلاح طلبان و اعتدالی ها در سال های اخیر سرمایه 
اجتماعی شــان را به طرز قابل توجهی از دست داده اند؛ بنابراین سرمایه گذاری 
بر آنها برای لاریجانی پر مخاطره است؛ چه آنکه اگر او بخواهد با اصلاح طلبان 
همراه شــود پایگاه سیاســی اش در بخش ســنتی اصولگرایان را هم از دست 
می دهد؛ سرنوشــتی که دامن گیر حســن روحانی شد و لاریجانی اصلا تمایل 

ندارد به سرنوشت روحانی دچار شود.
لاریجانی نیم نگاهی به پایگاه ســنتی خود در بخش هایی از اصولگرایان 
هم دارد. طیف هایی از اصولگرایان ممکن اســت از لاریجانی حمایت کنند اما 
لاریجانی تصور  می کند حمایت این طیف برایش کافی نیست زیرا اصولگرایان 
حامــی لاریجانی در اقلیت اصولگرایان  به ســر می برند؛ پــس این گزینه هم 

نمی تواند برای لاریجانی کافی باشد.
فرضیه ســوم ورود او با لیســت خودش به انتخابات است. لاریجانی بر 
این گزینه هم اســتوار نیســت زیرا می داند به تنهایی سرمایه اجتماعی لازم را 
نــدارد. پس لاریجانی چه خواهد کرد؟ به نظر می رســد لاریجانیِ محافظه کار 
می خواهد فعلا صبر کند تا ببیند آرایش  سیاســی جناح ها و گروه های سیاســی 
چه طور می شود. او تمایل دارد ترکیبی از همه فرضیه هایی مذکور را برای خود 
فراهم کند؛ به این معنا که لاریجانی احســاس می کند نیاز به همه ظرفیت های 
بیان شــده را دارد. او نمی خواهد خودش برای کسب حمایت پیش قدم شود و 
می خواهد گروه های سیاسی از افراد لاریجانی حمایت کنند تا هم از مخاطرات 
همگرایی رســمی اش با هر یک از این طیف ها در امان باشــد و در عین حال 
از منافع آنها بهره مند شــود؛ سیاســتی که البته اجرایش سخت است زیرا نیاز به 

بازی  چندگانه ای دارد.

سرویس سیاســی -یــک فعال 
سیاســی گفت: ارائه لیست انتخاباتی 
در شــهرهای بزرگ از سوی دو جناح 
اصولگرا و اصلاح طلب اجتناب ناپذیر 

است.
نتایج بررســی صلاحیت ها اعلام 
شد و حالا گروه های سیاسی می توانند 
بیــش از پیش بر آرایش انتخاباتی خود 
کار کنند تا در نهایت با نهایی شدن نتایج 
بررسی صلاحیت ها با شیوه های خاص 

خود وارد عرصه انتخابات شوند.
احمد بخشــایش اردستانی، فعال سیاســی، درباره این موضوع گفت: »تا 
اینجای کار مشــخص اســت که رقابت انتخاباتی در شهرهای کوچک بسیار 
تنگاتنگ است و مردم تمایل به مشارکت در انتخابات را دارند اما در شهرهای 
کوچک بحث ســلامت انتخابات بســیار مهم اســت که همه باید بکوشند از 
تخلفات جولگیری شود اما در شهرهای بزرگ وضعیت این طور نیست و حتی 
اگر همه چهره های تأثیرگذار هم تأییدصلاحیت می شدند یا بشوند، باز هم تأثیر 
چندانی در میزان مشارکت ندارد ولی خب میزان مشارکت در شهرهای کوچک 

آنقدر بالا خواهد بود که شاید وضعیت شهرهای بزرگ را هم جبران کند«.
او درباره وضعیت اصلاح طلبان باتوجه به نتیجه بررسی صلاحیت ها بیان 
کرد: »تعدادی از اصلاح طلبان که ردصلاحیت  شــده اند شــاید در مرحله بعد 
تأییدصلاحیت شــوند اما مسئله اصلاح طلبان این اســت که اجازه نمی دهند 
نیروهــای جوان وارد انتخابات عرصه انتخابات شــوند و اصرار دارند که یک 
سری افراد قدیمی و تکراری وارد انتخابات شوند. آنها می توانند مثلا سرلیست 
را چهره ای شــاخص قرار دهند تا مردم متوجه شــوند که لیست اصلاح طلبان 
چه ســمت و ســویی دارد و بقیه افراد را نیروهای جوانی قرار دهند که بتوانند 
وارد عرصه رقابت شــوند. اما اینکه آیا با همین میزان تأییدصلاحیت شــدگان 

اصلاح طلبان می توانند لیست بدهند، بله حتما می توانند«.
این فعال سیاســی ادامه داد: »به هر حال ارائه لیست انتخاباتی در شهرهای 
بزرگ از ســوی دو جناح اصولگرا و اصلاح طلب اجتناب ناپذیر اســت. ورود 
سرمایه اجتماعی هر کدام هم به عوامل متعددی از جمله معیشت مرتبط است. 

از سوی دیگر مردم باید قانع شوند که رأی شان اثرگذار خواهد بود«.
بخشــایش اردســتانی در پایان گفت: »در مجموع تصور می کنم مردم با 
ورودشان به عرصه انتخابات می توانند نمایندگان خوبی را وارد مجلس کنند تا 
مجلســی قوی بتواند رفع مشکلات اقتصادی و اجتماعی را دنبال کند و این را 
هم بپذیریم که نمایندگان تأثیرگذار الزاما از میان قدیمی ها نیستند و جوانان در 

کنار قدیمی ها می توانند منشأ اتفاقات خوبی در مجلس باشند«.

چند فرضیه از استراتژی انتخاباتی علی 
لاریجانی

احمد بخشایش، فعال سیاسی مطرح کرد:

تأثیر نتیجه بررسی صلاحیت ها در 
میزان مشارکت انتخاباتی

حق شناس فعال سیاسی اصلاح طلب:

هر کدام از مقامات باید به کار اصلی شان برگردند

سرویس سیاسی - محمدجواد حق شناس فعال 
سیاسی اصلاح طلب با اشاره به ابعاد حادثه تروریستی 
کرمان در هفته گذشته که موجب شهادت بیش از ۸۰ 
نفر از هم وطنانمان شــد، گفت: از چند جنبه می توان 
به این مســأله پرداخت. یکی اینکه بعد از ۲۴ ساعت 
ما شــاهد این موضوع بودیم که داعش طی بیانیه ای 
مســئولیت این عملیات را پذیرفت و حتی عکس دو 
نفری که به عنوان عامل انتحاری در این واقعه حضور 
داشــتند را هم منتشــر کرد. مقامات امنیتی هم بعد از 
۴۸ ســاعت اعلام کردند که این رویداد مبتنی بر یک 
عملیات انتحاری بوده و حتی اعلام شــد که یکی از 
عوامل این حادثه تروریستی از تبعه تاجیکستان بوده 

است.
وی افــزود: این روند تاحدودی آن ابهاماتی که 
در ۲۴ ساعت اول توسط چهره ها و مقامات مختلف 
با حدس و گمان بیان می شد را شفاف کرد. این روند 
همچنان توســط یک گروه تروریستی با مشخصات 
داعش که ایران را هدف گذاری کردند، تداوم پیدا کرده 
و می توان گفت این حادثه بعد از عملیات تروریستی 
که در شــاهچراغ شــیراز رخ داد، مهم ترین عملکرد 

تروریستی این گروه است.
حق شناس تصریح کرد: بعد دیگر این ماجرا هم 
این اســت که زمانی این اتفاق افتاده که ما شاهد یک 
جنگ پردامنه از سوی اسرائیل علیه فلسطین هستیم و 
ایــن موضوع به لحاظ دوره درگیری جنگ رکورددار 
شــده است. زیرا اسرائیل به این شهرت داشت که در 
جنگ های کوتاه مدت بتواند در عملیات برق آســا به 
اهداف خود برســد. طبیعتا یک انفجار با این ابعاد در 
ایران و کشــوری که طرفدار فلسطین شناخته شده و 
هماهنگ کننده جریان مقاومت است، می تواند فضا را 
به لحاظ سیاسی و تبلیغاتی تغییر دهد و توجهات را از 
غزه به درون ایران معطوف کند. طبیعی است جریانی 
که از این ماجرا سود می برد به دنبال آن است تا افکار 
عمومی داخل ایران و جهان را از جنایات غزه به سمت 

ایران متمایل کند.
وی در پاسخ به این سوال که یکی از موضوعاتی 
که در این حادثه تروریســتی مطرح می شــود، تامین 
امنیت مراسم سالگرد شهید سلیمانی در کرمان است، 
مسئولیت اصلی را بر عهده چه نهادی می دانید، گفت: 
در اینکه وزارت کشور و مقامات امنیتی استان کرمان 
در این حادثه کوتاهی داشــتند، تردیدی نیست. فکر 
می کنم یک علامت سوال جدی وجود دارد. در وهله 
اول انتظار می رفت خود دولت و در مرحله بعد مجلس 
نســبت به اقدام تنبیهی و استیضاح مقامات مسئول به 
خصوص وزارت کشور پیش قدم شوند و درخصوص 
این کوتاهی و ضربه ای که وارد شــده توضیح لازم را 

برای افکار عمومی فراهم کرده و بیان کنند.
این فعال سیاســی یادآور شــد: می توانستند در 

مراسمی که قرار بود برای حاج قاسم در کرمان برگزار 
شود، با توجه به اینکه چنین  تجربه ای حداقل در مورد 
شــاهچراغ داشــتند، رویکردی را در پیش بگیرند تا 
جامعه این چنین بی دفاع در معرض حملات وحشیانه 
گروه های ددمنشی مثل داعش قرار نگیرد. اما متاسفانه 
۲۰ دانش آموز در این ماجرا جان خودشان را از دست 
دادند که قابل توجیه نیســت و این سوال پیش می آید 
که چرا باید دانش آموزانی که جزو آســیب پذیرترین 
قشر این جامعه هســتند، در معرض چنین تهاجمی 

قرار بگیرند؟
وی تصریح کرد: فکر می کنم سوالات جدی در 
این زمینه وجود دارد که باید در کنار رســیدگی اصلی 
برخورد با تروریست ها این موضوع هم در دستور کار 
قــرار بگیرد. بی توجهی به این اهمال و بی کفایتی هم 
موجب تداوم این روند خواهد شــد و قابل گذشت 
نیست. من فکر می کنم در گام اول باید به کوتاهی های 
استاندار و مقامات امنیتی استان رسیدگی کنند. در گام 
بعدی مجلس باید این موضوع را در قالب جلســه با 
خود رئیس جمهور پیگیری کند اگرچه مایل به عزل 
وزیر نیست اما حداقل نمایندگان به صورت استیضاح 

آن را مورد بحث و بررسی قرار دهند.
حق شناس در پاسخ به این سوال که برای پیشگیری 
از عدم تکرار این فجایع چه پیشــنهاداتی وجود دارد، 
گفت: ما در این سال ها مدعی بودیم که امنیت کشور 
ما با عراق، افغانستان، سوریه و کشورهای منطقه قابل 
قیاس نیســت و اوضاع خوب است اما ظرف یکی، 

دو سال اخیر ما شاهد مجموعه ای از ناامنی ها هستیم 
که بخشــی از آن برمی گردد به اینکه باید مراقبت های 
جدی تری داشــته باشیم و بخشی دیگر مربوط به این 
می شود که نیروی انتظامی و مقامات امنیتی ما باید به 

کار اصلی شان برگردند.
وی افزود: وقتی شــما مقامات انتظامی را درگیر 
افتادن روســری از سر یک خانم در ماشین می کنید یا 
برای توقیف ماشین های مردم آنان را وارد درگیری با 
بدنه اجتماعی می کنید یا دوربین های شهری به دنبال 
این هســتند که کدام خانم روسری اش جلو یا عقب 
افتاده است، متاسفانه این روند دقیقا آدرس غلطی بوده 
که برای مقامات انتظامی و امنیتی تعریف شده و آنها را 
خسته از درگیری با بدنه اجتماعی می کند که موجب 
می شود جایگاه اجتماعی و پرستیژ آنها هم تقلیل داده 
شــده و توان آنان را کاهش می دهد و این موارد باعث 
آسیب جدی به جایگاه مقامات انتظامی و امنیتی برای 

حفظ کشور می شود.
وی یادآور شــد: در سیستان و بلوچستان به یک 
مقر فرماندهی حمله می شــود، ۱۲ نفر از فرزندان این 
کشور به شهادت می رسند و کسی نه استعفایی می دهد 
و نه با کســی برخوردی می شــود یا مورد سوال قرار 
می گیــرد. این بی توجهی باعث می شــود که در یک 
حمله تروریستی ما نزدیک به ۱۰۰ نفر شهید می دهیم 
که بالاترین اتفاق تروریســتی از آغاز انقلاب تا امروز 
است و این داغ را برای همه مردم به دنبال دارد و همه 

کشور را به عزا می کشاند.

سرویس سیاسی - نماینده بروجرد گفت: نص 
صریح قانون اســت که امکانات عمومی و شهرداری 
باید به صــورت عادلانه در اختیــار همه نامزدهای 
انتخاباتــی قرار گیرد. امروز فریاد اکثر قریب به اتفاق 
همه نامزدهای انتخاباتی در شهرستان بروجرد از این 
حجم ناعدالتی ها و بی قانونی ها که در ســایه انفعال 
برخی که مســئولیت دفاع و صیانت از قانون را دارند 
و در بی تفاوت ترین حالت ممکن می باشند شاهد بی 
پرواترین اقدامات غیرقانونی در تامین منافع کانون های 

قدرت، ثروت هستند بلند است.
فاطمه مقصودی در نشست علنی مجلس شورای 
اسلامی در تذکری شفاهی، گفت: حادثه تروریستی و 
حادثه هولناک دشــمنان شرور در به شهادت رساندن 
جمعی از دلدادگان مکتب ایثار و شهادت را به محضر 
حضرت ولیعصر )عج(، مقــام معظم رهبری، ملت 

شهیدپرور ایران تسلیت عرض می نمائیم. بدون شک 
پیام ملت شریف ما ایســتادگی و دفاع از آرمان های 
نظام جمهوری اســلامی و تاکید بــر ادامه راه ایثار و 
شهادت و پاســخ قاطع به اقدام ددمنشانه تروریست 

جهانی خواهد بود.
نماینده مردم بروجرد در مجلس شورای اسلامی 
خطــاب به وزرای صمت و کار، گفت: متاســفانه در 
سایه اقدامات مشمئزکننده باندی، کانون های قدرت 
و ثروت در شهرســتان بروجرد، برخی که چهره آنان 
بیش از پیش برای مردم مکشوف و عیان شده در اجرای 
منویات مقام معظم رهبری و برآورد دولت مردمی از 
رونق تولید و احیای واحدهای تولیدی و ایجاد اشتغال 
برای جوانان ناراحت هســتند و تمام سعی خویش را 
در ایجــاد ناامیدی بر قاطبه مردم بنا نهاده اند و تمامی 
امکانــات پیدا و پنهان خویش را در جلوگیری از این 

امر مبارک اختصاص داده اند، مردم آن ها را شناخته اند 
و امیدوارم مسئولین امر قاطعانه با این اقدامات باندی 

برخورد نمایند.
وی خطاب به وزیر کشــور افزود: نص صریح 
قانون اســت که امکانات عمومی و شهرداری باید به 
صورت عادلانه در اختیار همه نامزدهای انتخاباتی قرار 
گیــرد. امروز فریاد اکثر قریب به اتفاق همه نامزدهای 
انتخاباتی در شهرستان بروجرد از این حجم ناعدالتی 
ها و بی قانونی ها که در سایه انفعال برخی که مسئولیت 
دفاع و صیانت از قانون را دارند و در بی تفاوت ترین 
حالت ممکن می باشــند شاهد بی پرواترین اقدامات 
غیرقانونــی در تامین منافع کانون های قدرت، ثروت 
هستند بلند اســت. مگر رهبر نفرمودند که بالاترین 
مصلحت اجرای قانون اســت و من فاطمه مقصودی 

زبان ملت در خانه ملت هستم.

یک فعال سیاسی اصلاح طلب گفت: وقتی شما مقامات انتظامی را درگیر افتادن روسری از سر یک خانم در ماشین می کنید یا برای توقیف ماشین های مردم 
آنان را وارد درگیری با بدنه اجتماعی می کنید یا دوربین های شهری به دنبال این هستند که کدام خانم روسری اش عقب افتاده است، متاسفانه این روند دقیقا 

آدرس غلطی بوده که برای مقامات انتظامی و امنیتی تعریف می شود و آنها را خسته از درگیری با بدنه اجتماعی می کند. این امور جایگاه اجتماعی و پرستیژ آنها 
را تقلیل داده و توان آنان را کاهش می دهد و باعث آسیب جدی به جایگاه مقامات انتظامی و امنیتی برای حفظ کشور می شود

ما در این ســال ها مدعی بودیم که امنیت کشــور ما با عراق، افغانســتان، سوریه 
و کشــورهای منطقه قابل قیاس نیســت و اوضاع خوب اســت اما ظرف یکی، دو 
ســال اخیر ما شــاهد مجموعه ای از ناامنی ها هستیم که بخشــی از آن برمی گردد 
به اینکه باید مراقبت های جدی تری داشــته باشــیم و بخشی دیگر مربوط به این 
می شــود که نیروی انتظامی و مقامات امنیتی ما باید به کار اصلی شــان برگردند.


